

holding such commissions shall, as soon hereafter as possible, take the usual and customary oath of allegiance to Us before the proper officer or officers thereunto appointed.

AND WE DO hereby require and command all Our loving subjects to be aiding, helping and assisting all such officers, functionaries, judges and persons holding commissions in the performance of their respective offices, functions and professions.

IN TESTIMONY WHEREOF, We have caused these Our Letters to be made Patent, and the Great Seal of Canada to be hereunto affixed. WITNESS: Our Right Trusty and Well-beloved Counsellor the Right Honourable THIBAudeau RINFRET, Chief Justice of Canada and Administrator of Our Government of Canada.

AT OUR GOVERNMENT HOUSE, in Our City of Ottawa, this sixth day of February in the year of Our Lord One thousand nine hundred and fifty-two and in the First year of Our Reign.

By Command,

F. GORDON BRADLEY,
Secretary of State of Canada.
GOD SAVE THE QUEEN

sonnes détenant pareilles commissions, Nous prêtent le serment d'allégeance ordinaire et d'usage, aussitôt que possible par la suite, devant le fonctionnaire ou les fonctionnaires préposés à cette fin.

ET, par les présentes, Nous mandons et commandons à tous Nos féaux sujets de prêter aide et assistance à tous ces officiers, fonctionnaires, juges et personnes détenant des commissions dans l'exercice de leurs charges, fonctions et professions, respectivement.

EN FOI DE QUOI Nous avons fait émettre Nos présentes Lettres Patentes et à icelles fait apposer le Grand Sceau du Canada. TÉMOIN: Notre très fidèle et bien-aimé conseiller le Très Honorable Thibau-
deau Rinfret, Juge en chef du Canada et Administrateur de Notre Gouvernement du Canada.

EN NOTRE HÔTEL DU GOUVERNEMENT, en Notre cité d'Ottawa, ce sixième jour de février en l'an de grâce mil neuf cent cinquante-deux et de Notre Règne le premier.

Par ordre,

Le Secrétaire d'État du Canada,
F. GORDON BRADLEY.
DIEU SAUVE LA REINE